
 

 

 

     

 

Αθήνα, 26 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Αίτημα αποστολής κλιμακίου ΕΟΔΥ στην Πάτμο» 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πάτμου απηύθυνε έκκληση για να αποσταλεί κλιμάκιο του ΕΟΔΥ 

στο νησί για την ιχνηλάτηση επαφών των κρουσμάτων και τη λήψη δειγμάτων από 

δημόσιες υπηρεσίες, φορείς όπου υπάρχει συγκέντρωση πολλών ατόμων κι όχι μόνο. 

Στην απόφαση αυτή οδηγήθηκε το Δημοτικό Συμβούλιο έπειτα από την αύξηση των 

κρουσμάτων κορονοϊού στο νησί, αύξηση που έχει προκαλέσει μεγάλη ανησυχία,  αγωνία, 

και φόβο στους κατοίκους και επισκέπτες του νησιού για την εξάπλωση του ιού και την 

επιδημιολογική πορεία της Πάτμου. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Υπάρχει ενδεχόμενο να ικανοποιηθεί το αίτημα του Δημοτικού Συμβουλίου και των 

κατοίκων της Πάτμου; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θωράκισης των δομών υγείας του νησιού έχουν ληφθεί και θα 

ληφθούν ειδικά υπό τα νέα επιδημιολογικά δεδομένα;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8965

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/8/2020




